
PL
Przed pierwszym użyciem należy wyparzyć produkt wrzątkiem (nie gotować !) i wysuszyć. 
W celu codziennego utrzymywania w czystości zalecamy myc w ciepłej wodzie z 
dodatkiem mydła dla dzieci. Po umyciu dokładnie wypłukać i wysuszyć. Usuń wszystkie 
zabezpieczenia z zabawki, które mogą być niebezpieczne dla dziecka. Przed każdym 
podaniem zabawki dziecku, sprawdź jej jakość. Tylko nieuszkodzona zabawka gwarantuje 
Twojemu dziecku bezpieczne użytkowanie.  Wyrzuć zabawkę, gdy tylko zauważysz 
pierwsze oznaki uszkodzenia. Zabawa zalecana pod nadzorem osoby dorosłej. Zabawka 
jest zgodna z normą EN 71. Zalecamy zachować opakowanie w celach informacyjnych. 
Opakowanie należy przechowywać w miejscu niedostępnym dla dzieci. Opakowanie oraz 
elementy mocujące nie stanowią zabawki i mogą stanowić zagrożenie dla zdrowia 
dziecka.

EN
Before first use, scald the product with boiling water (do not boil!) and dry. For daily 
cleaning, we recommend washing in warm water with the addition of children's soap. After 
washing, rinse thoroughly and dry. Remove all protection from the toy that may be 
dangerous to the child. Before each time you give the toy to a child, check its quality. Only 
an undamaged toy guarantees your child safe use. Throw away the toy as soon as you 
notice the first signs of damage. Play recommended under adult supervision. The toy 
complies with the EN 71 standard. We recommend that you keep the packaging for 
information purposes. The packaging should be kept out of the reach of children. The 
packaging and fastening elements are not a toy and may pose a risk to the child's health.

DE
Vor dem ersten Gebrauch das Produkt mit kochendem Wasser überbrühen (nicht kochen!)
und trocknen. Um es jeden Tag sauber zu halten, empfehlen wir, es in warmem Wasser 
mit Babyseife zu waschen. Nach dem Waschen gründlich ausspülen und trocknen. 
Entfernen Sie alle Sicherheitselemente vom Spielzeug, die für das Kind gefährlich sein 
könnten. Überprüfen Sie jedes Mal, wenn Sie einem Kind ein Spielzeug geben, dessen 
Qualität. Nur ein unbeschädigtes Spielzeug garantiert eine sichere Nutzung für Ihr Kind. 
Werfen Sie das Spielzeug weg, sobald Sie die ersten Anzeichen einer Beschädigung 
bemerken. Spielen unter Aufsicht von Erwachsenen empfohlen. Das Spielzeug entspricht 
der Norm EN 71. Wir empfehlen, die Verpackung zu Referenzzwecken aufzubewahren. 
Bewahren Sie die Verpackung außerhalb der Reichweite von Kindern auf. Die 
Verpackungs- und Befestigungselemente stellen kein Spielzeug dar und können eine 
Gefahr für die Gesundheit des Kindes darstellen.


